

AYUNTAMIENTO DE REUS

Extracte de la convocatòria registrada a la Base de Dades Nacional de Subvencions

Administración pública: AYUNTAMIENTO DE REUS
Código administración pública: L01431233
Órgano: AYUNTAMIENTO DE REUS
Código órgano: L01431233
Id anuncio: 155715
Código convocatoria: 755214
Ref. convocatoria: Ref desconeguda
Des. convocatoria: Subvencions per al foment de l'associacionisme i el desenvolupament de projectes de moviment veïnal - Línia 1

ANUNCIO

extracto del Decreto de 16 de abril de 2024 del Área de Proyección de Ciudad, Empresa y Ocupación, Cultura y Relaciones Ciudadanas, en el que se aprueba la convocatoria de subvenciones para el fomento del asociacionismo y el desarrollo de proyectos de movimiento vecinal, y exclusivamente la línea 1, de proyectos que impulsen las relaciones cívicas y el empoderamiento del territorio, correspondientes al año 2024.

BDNS(Identif.):755214

De conformidad con lo previsto en los artículos 17.3.b y 20.8.a de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, General de Subvenciones, se publica el extracto de la convocatoria cuyo texto completo puede consultarse en la Base de Datos Nacional de Subvenciones (<https://www.infosubvenciones.es/bdnstrans/GE/es/convocatoria/755214>)

Primero: Aprobar la convocatoria para el año 2024 para el otorgamiento de subvenciones para el fomento del asociacionismo y el desarrollo de proyectos de movimiento vecinal en la ciudad de Reus de la línea 1 de proyectos que impulsen las relaciones cívicas y empoderamiento del territorio, de conformidad con las bases aprobadas por la Junta de Gobierno Local en sesión de fecha 5 de marzo de 2021.

El importe destinado a la concesión de estas subvenciones para la convocatoria 2024, correspondiente a la línea 1, es de 44.000,00 €, ampliables en 2.000,00 €, con cargo a la partida 31036-92410-489 del presupuesto para el año 2024

Segundo: La línea 1 corresponde a proyectos que impulsen las relaciones cívicas y el empoderamiento en el territorio, e incluye:

Proyectos que fomenten el asociacionismo, las relaciones sociales y vecinales, y la mejora de la calidad asociativa.

Proyectos dirigidos a potenciar el compromiso activo de las personas vinculadas a la asociación con el objetivo de empoderarlas y fidelizar a su voluntariado.

Proyectos que impulsen la incorporación de nuevas personas del barrio a la entidad para hacerla crecer.

Proyectos que contribuyan a crear una comunidad implicada con sus vecinos y vecinas.

Proyectos que fomenten las relaciones y las colaboraciones con otras entidades de la ciudad.

Proyectos que contribuyan a potenciar valores cívicos, de igualdad y respeto del medio ambiente en el barrio.

Tercero : Podrán ser beneficiarios de estas subvenciones:

Las personas jurídicas sin ánimo de lucro de la ciudad que presenten proyectos y desarrollen actividades en los ámbitos determinados en la línea 1 de proyectos que impulsen las relaciones cívicas y el empoderamiento del territorio.

Cuarto: Las bases que son de aplicación se aprobaron por Junta de Gobierno Local en sesión llevada en fecha 5 de marzo de 2021, y se publicaron en el Boletín Oficial de la Provincia de Tarragona de fecha 21 de abril de 2021 (CVE 2021 -03262).

Quinto: Las solicitudes se podrán presentar en el plazo de 20 días naturales , contados a partir del día siguiente de la publicación en el BOP de Tarragona del anuncio donde se haga público el

correspondiente extracto de la convocatoria prevista en el presente decreto.

Sexto: Los criterios para el otorgamiento de la subvención se ponderarán según el siguiente detalle:

Línea 1 Proyectos que impulsen las relaciones cívicas y el empoderamiento del territorio

1.- El impacto del proyecto, interés y utilidad social con un máximo de 25 puntos

1.1 - El fomento de actividades inclusivas. Acciones que promuevan la debilitación de los factores estructurales que generan exclusión social, atender a los colectivos con más necesidades y prevenir futuras situaciones de vulnerabilidad. 5 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

5 Los proyectos presentados que de manera explícita manifiestan la posibilidad de que personas o grupos de personas que se encuentren en situaciones de carencia, segregación o marginación en el barrio donde se lleva a cabo, y puedan participar sin ninguna condición. Añadido a que la zona donde se realizan las personas que viven en ella tienen unas mayores condiciones de vulnerabilidad.

4 Proyectos presentados que incluyen actividades para todos con la posibilidad de que personas o grupos de personas que se encuentran en situaciones de carencia, segregación o marginación en el barrio donde se lleva a cabo puedan participar. Se añade que la zona donde se realizan existen colectivos que presentan vulnerabilidad.

3 Proyectos que si bien algunas de sus actividades tienen la posibilidad de que personas o grupos de personas que se encuentran en situaciones de carencia, segregación o marginación en el barrio pueden participar, están más dirigidos a colectivos concretos o bien no tienen población con necesidades muy específicas.

2 Proyectos cuyas actividades tienen en general poca posibilidad de que personas o grupos de personas que se encuentran en situaciones de carencia, segregación o marginación puedan participar, están más dirigidos a colectivos concretos o bien no tienen población con necesidades específicas.

1 Proyectos en los que no existe ninguna acción dirigida a personas con vulnerabilidad, son muy concretos sin ninguna actividad en la que se participe directamente o los que se dirigen a colectivos determinados no vulnerables.

1.2 - La intervención en la organización y ejecución del proyecto de más entidades y/o agentes sociales del barrio o de la ciudad. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos que se ejecutan con una intervención directa y comprometida de las personas de la asociación en su desarrollo con cuatro puntos básicos de responsabilidad que son: 1.- El esfuerzo del grupo en la planificación y cumplimiento, 2.- reajustar cualquiera imprevisto que pueda surgir para solucionarlo entre todos, 3.- Informar a todo el mundo de los cambios o decisiones tomadas, 4.- establecer comisiones de trabajo y responsabilidades compartidas

3 Proyectos que se ejecutan en su mayoría con una intervención directa y comprometida de las personas de la asociación en su desarrollo pero falta una red numerosa de responsabilidad compartida por lo que todo recae sobre un grupo pequeño y esto hace que a veces se requieran servicios de terceros.

2 Proyectos ejecutados por la asociación con una intervención comprometida de las personas de la asociación en su desarrollo pero falta una red de personas voluntarias por lo que todo recae sobre un grupo pequeño y esto hace que a veces se requieran muchos servicios de terceros.

1 Proyectos ejecutados por la asociación con una intervención mínima de las personas de la asociación en su desarrollo y carece de una red de personas voluntarias y esto hace que se requieran servicios de terceros.

1.3 - La promoción del trabajo en red y la responsabilidad compartida. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos que contienen acciones y actividades en las que participan otras entidades y agentes sociales, dado que se valoran los beneficios que comporta trabajar con agentes vinculados al entorno y fuera de él en cuanto a recursos, rendimiento, satisfacción, calidad y participación .

3 Proyectos que contienen acciones y actividades en las que participan otras entidades y agentes sociales, dado que se valoran los beneficios que comporta trabajar con agentes, en este caso suele vinculados al entorno, en cuanto a recursos, rendimientos, satisfacción, calidad y participación que si bien son muy positivos, no lo son tanto si además se añaden entidades y agentes de fuera del ámbito de influencia.

2 Proyectos que contienen pocas acciones o actividades en las que participan otras entidades y agentes sociales vinculadas o no al entorno, por lo que el trabajo en red es muy poco relevante.

1 Proyecto que las acciones que se derivan son propias e interés y no existe ninguna intervención ni trabajo en red.

1.4 - El refuerzo del funcionamiento interno y externo de la asociación. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos que en su elaboración y ejecución contribuyen al refuerzo del funcionamiento interno y externo de la asociación, interno porque contribuyen a un trabajo colaborativo entre los y las responsables de la asociación ya que cada uno tiene una tarea a realizar y uno compromiso a desarrollar y externo porque tienen en consideración a los socios/as, a toda la gente del barrio y con una visión de atraer público de otros lugares consiguiendo la visibilización de la entidad, el empoderamiento y su refuerzo como referente en el barrio.

3 Proyectos que en su elaboración y ejecución tienen acciones y actividades que contribuyen al refuerzo del funcionamiento interno y externo de la asociación, interno porque para su realización hace falta gente voluntaria y externa para que pongan los medios conjuntos reforzando la difusión para que haya fuerza participación. Con ello logren ir teniendo más personas vinculadas a la entidad.

2 Proyectos que en su elaboración y ejecución tienen acciones y actividades que podrían contribuir al refuerzo del funcionamiento interno y externo de la asociación pero son proyectos que se realizan de forma habitual y se repiten con los mismos formatos cada año, lo que significa que no se realizan acciones novedosas que denoten de forma clara unos indicadores de refuerzo de la entidad.

1 Proyectos que en su elaboración y ejecución tienen alguna acción o actividad que si bien podría contribuir al refuerzo del funcionamiento interno y externo de la asociación, lo hace de una forma muy pequeña porque siguen el mismo modelo y formato que siempre, incluso disminuyendo la actividad.

1.5 - La promoción de la participación social: diferentes tramos de edad, distinto género, nueva ciudadanía, nuevas capacidades. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos que promueven explícitamente en su desarrollo iniciativas sociales que hacen que personas de distintos ámbitos: social, tramos de edad, género, nueva ciudadanía y nuevas capacidades tengan un espacio de participación social compartido y puedan disfrutar de las actividades que se realizan. En definitiva que todo el mundo puede participar de todas las actividades sin ninguna condición previa.

3 Proyectos que promueven en su desarrollo algunas iniciativas sociales que facilitan que personas de diferentes ámbitos: social, tramos de edad, género, nueva ciudadanía y nuevas capacidades tengan algún espacio de participación social compartido y puedan disfrutar de algunas de las actividades que se realizan. No es extensivo a todas las actividades.

2 Proyectos que si bien tienen en su desarrollo algunas iniciativas sociales que facilitan que personas de diferentes ámbitos: social, tramos de edad, género, nueva ciudadanía y nuevas capacidades tengan algún espacio de participación social compartido, las actividades que presentan son muy concretas, para determinados colectivos y es difícil su participación.

1 Proyectos muy concretos, enfocados en un ámbito muy determinado y que en este apartado de valoración no están abiertos a la participación social, sin embargo se valoran porque son socialmente positivos y no excluyentes.

1.6 - La presentación de proyectos innovadores y de proyección futura que tengan en consideración la adaptación a fin de que sean accesibles a las personas con movilidad reducida. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyecto innovadores y que incorporen la sostenibilidad y la eficiencia energética.

3 Proyectos presentados que son nuevos y/o los que en su desarrollo incorporan una gran cantidad de actividades nuevas y diferentes que requieren una mención especial ya que no se habían hecho nunca y pueden convertirse en acciones de mejora futuras en próximas ediciones.

2 Proyectos presentados que tienen la misma línea que en anteriores ediciones y que en su desarrollo incorporan algunas novedades que los distinguen de los anteriores.

1 Proyectos presentados que son los mismos que en ediciones anteriores y que no presentan novedad alguna en sus actividades y no van alineados con las líneas de novedad y futuro.

2.- Viabilidad económica y ejecutiva del proyecto con un máximo de 10 puntos

2.1 - Aportaciones de la entidad en el proyecto (cuotas o de otras fuentes de financiación distintas de la subvención municipal). 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Proyectos en los que el Ayuntamiento participa (subvención solicitada/presupuesto proyecto) por debajo del 50% de su coste.

1 Proyectos en los que el Ayuntamiento participa entre el 50% y el 89% de su coste.

0 Proyectos en los que el Ayuntamiento participa entre el 90% y el 100% de su coste.

2.2 - Número de voluntarias y voluntarios vinculados a la asociación y al barrio que intervienen en el proyecto. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos que han presentado las asociaciones que ante cualquier actividad que realizan tienen una estructura de trabajo propia formada por personas voluntarias vinculadas a la asociación que se distribuyen en grupos diferentes a los que se asignan tareas concretas que hacen posible que se desarrollen las actividades del proyecto con una seguridad de que todo funcionará bien y en caso de que exista cualquier incidencia tienen las herramientas humanas necesarias para darle respuesta.

3 Proyectos que han presentado las asociaciones que para su realización concreta disponen de un grupo de personas voluntarias vinculadas al barrio que ayudan en el desarrollo de las actividades que forman el proyecto. Pero carecen de estructura consolidada.

2 Proyectos que han presentado las asociaciones que combinan voluntariado con prestación de servicios externos porque las personas vinculadas a la asociación no pueden llevar a cabo todo el trabajo puesto que no son muy numerosas y existen carencias.

1 Proyectos que han presentado las asociaciones que tienen escasez de voluntariado y en consecuencia cuando realizan las actividades tienen poca gente que colabore y todo recae sobre la junta directiva.

2.3 - Número de personas a las que se dirige la actividad con relación a la población, zona de trabajo, y/o ámbito de actuación del proyecto. 4 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

4 Proyectos presentados por las asociaciones, de los cuales todas las actividades, están abiertas a todo el mundo sin ninguna condición y el número de personas que se pueden beneficiar en relación al número de personas que viven o son de ámbito de influencia cercano es muy elevado.

3 Proyectos presentados por las asociaciones que tienen una gran parte de actividades abiertas a todo el mundo sin ninguna condición y el número de personas que se pueden beneficiar en relación al número de personas que viven o son de ámbito de influencia cercano es elevado.

2 Los proyectos presentados por las asociaciones que tienen en su programación, algunas actividades abiertas a todo el mundo sin ninguna condición y el número de personas que pueden beneficiarse de ellas en relación al número de personas que viven tienen margen de mejora.

1 Proyectos presentados que tienen poco margen de participación y/o se dirigen a una población muy pequeña en relación con la población del barrio.

0 Proyectos que no tienen ninguna relación ni con la población ni con la participación de la gente de la zona de influencia de la asociación.

3.- Implicación y representatividad de la entidad con un máximo de 10 puntos

3.1 - Impacto de la entidad en la vida asociativa de Reus. 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Si la entidad participa de forma colaborativa en al menos entre un 100% y un 60% de las actividades y proyectos que realizan las asociaciones de vecinos y otras entidades en los que se les invita a formar parte.

1 Si la entidad participa de forma colaborativa en al menos entre un 59% y 30% de las actividades y proyectos que realizan las asociaciones de vecinos y otras entidades en los que se les invita a formar parte.

0 Si la entidad participa de forma colaborativa entre un 29% y un 0% de las actividades y proyectos que realizan las asociaciones de vecinos y otras entidades en los que se les invita a formar parte.

3.2 - Grado de trabajo colaborativo con el Ayuntamiento de Reus: asistencia a las reuniones de trabajo, implicación y difusión de campañas sociales, educativas, sostenibles, saludables, igualitarias... promovidas por el Ayuntamiento. 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Si la entidad ha asistido a las reuniones convocadas por el Ayuntamiento y ha colaborado en las campañas que se han realizado en los barrios entre un 70% y 100%.

1 Si la entidad ha asistido a las reuniones convocadas por el Ayuntamiento y ha colaborado en las campañas que se han realizado en los barrios entre un 30% y 69%.

0 Si la entidad ha asistido a las reuniones convocadas por el Ayuntamiento y ha colaborado en las campañas que se han realizado en los barrios entre un 0% y 19%.

3.3 - Nivel de participación de la asociación en la oferta formativa municipal por en las entidades. 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Si la entidad ha asistido a las sesiones formativas programadas entre un 70% y un 100%.

1 Si la entidad ha asistido a las sesiones formativas programadas entre un 20% y 69%

3.4 - Números de socios en relación con la población, zona de trabajo, y/o ámbito de actuación de la entidad. 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Si la entidad ha realizado toda una serie de acciones para aumentar su número de socios: campañas de difusión, actividades para dar a conocer la entidad, crear espacios de atención y captación... que les han permitido aumentar el número de personas asociadas.

1 Si la entidad ha continuado en la misma línea que el año anterior, sin ninguna nueva iniciativa y por tanto ni ha aumentado ni disminuido de forma considerable su número de socios/as.

0 Si la entidad ha disminuido la actividad y por tanto el número de personas asociadas o claramente manifiestan que no tienen la puntuación obtenida es de 0 puntos.

3.5 - Grado de ejecución y justificación de proyectos realizados en el año anterior. 2 puntos

PUNTOS DESCRIPCIÓN

2 Proyectos justificados entre el 80% y el 100% del importe total presupuestado.

1 Proyectos que justifiquen el 100% del importe concedido, sin haber justificado como mínimo el 80% del importe presupuestado.

0 Proyectos que no justifiquen el 100% otorgado.

4.- Otros criterios a valorar con un máximo de 5 puntos

4.1 - El fomento de la sostenibilidad y el compromiso medioambiental. 1 punto

PUNTOS DESCRIPCIÓN

1 Proyectos que en todas las fiestas y actos que realizan las asociaciones de vecinos que el residuo es cero y no se utiliza nada plástico, tan sólo reciclable o compostable y siempre se utilizan los contenedores adecuados.

4.2 - La contribución a la supresión de la brecha digital. 1 punto

PUNTOS DESCRIPCIÓN

1 Proyectos de las asociaciones que mantienen durante todo el año el apoyo a las personas que acuden a la asociación a realizar unas actividades o simplemente a consultar para ayudar a resolver temas de trámites digitales, preparan sesiones formativas para resolver dudas... con l objetivo que cada vez haya menos gente que con brecha digital con el trabajo del voluntariado y las actividades que se derivan de los proyectos.

4.3 - El fomento de proyectos que luchen contra las desigualdades de las personas, que potencien el liderazgo femenino, o erradiquen la violencia de género. 1 punto

PUNTOS DESCRIPCIÓN

1 Proyectos de las asociaciones que en alguna de las actividades y acciones que llevan a cabo realizan una serie de acciones que visibilizan la lucha contra las desigualdades de las personas, potencian el liderazgo femenino y luchan contra la violencia de género. Son asociaciones que manifiestan en su día a día esta sensibilidad y se interesan por la divulgación del empoderamiento femenino.

0 Proyectos de las asociaciones no manifiestan en ninguna de sus actividades ni acciones como entidad, ningún indicador que sea activo en la lucha contra las desigualdades de las personas, potencien el liderazgo femenino o luchen contra la violencia de género.

4.4 - La promoción de actos que promuevan la salud. 1 punto

PUNTOS DESCRIPCIÓN

1 Todos los proyectos presentados son de línea comunitaria y asociativa y por tanto promueven las líneas de trabajo del COMSalut y Salud pública en la que se afirma que las relaciones sociales, el asociacionismo y la actividad en cada uno de los barrios mejoran la salud de las personas que participan.

4.5 - La potenciación de la implicación en el tejido asociativo. 1 punto

PUNTOS DESCRIPCIÓN

1 Proyectos promovidos por entidades con una implicación activa en el tejido asociativo de la ciudad y que además asumen responsabilidades cívicas de hacer cosas juntos con el objetivo de fomentar la cohesión social, garantizar el bienestar de la población y ayudar al desarrollo de la sociedad .

Las cuantías otorgadas resultarán de un sistema de distribución proporcional por puntos en función de las subvenciones solicitadas que cumplan los requisitos establecidos en las bases y del crédito disponible. El valor del punto se establece atendiendo al cociente entre el crédito asignado y el total de puntos otorgados y la cantidad a conceder surge de aplicar este valor del punto, por el total de puntos de cada proyecto, con el límite de la cantidad licitada en el proyecto.

La cantidad otorgada para cada uno de los proyectos, en caso de que reste un crédito sobrante, se redondeará al número entero más cercano.

Séptimo: De conformidad con lo previsto en los artículos 14, 41 y siguientes de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas, y con los artículos 4.5 y 17 del Reglamento municipal de las notificaciones y comunicaciones por medios electrónicos, la notificación de las resoluciones y cualquier otro acto dictado en el marco del procedimiento para la eventual concesión o denegación de las subvenciones solicitadas y susceptibles de ser notificado a los solicitantes se efectuará mediante notificación electrónica en la oficina virtual de la sede electrónica del Ayuntamiento.

Las resoluciones que se dicten para la concesión o denegación de la solicitudes serán definitivas en vía administrativa, y contra ellas se podrá interponer recurso contencioso administrativo ante los Juzgados de lo Contencioso Administrativo de Tarragona, en el plazo de dos meses a contar desde el día siguiente al de la recepción de su notificación.

Sin embargo, con carácter potestativo, se podrá interponer recurso previo de reposición ante el órgano que haya dictado el acto, en el plazo de un mes a contar desde la recepción de su notificación.

Octavo: Los datos de carácter personal de los interesados pasarán a integrar el Fichero denominado Subvenciones del Ayuntamiento de Reus.

Noveno: La documentación de la persona interesada susceptible de ser consultada telemáticamente a otras administraciones públicas (de acuerdo con lo que dispone el artículo 28.2 de la Ley 39/2015) , será la que se determine en la solicitud .

Décimo: La Comisión de Estudio y Valoración de las subvenciones de esta convocatoria estará formada por D^a. Ana Belen Samper Jarque, directora de Centro Cívico, D^a. Núria Balsells Pàmies, técnica del ámbito comunitario y D^a. Anna González Alemán, como coordinadora de la concejalía de Relaciones Ciudadanas . Actuará como secretaria la sra. Angelina Pellisa Raduà persona de la unidad administrativa de la concejalía delegada de Relaciones Ciudadanas .

Undécimo: La justificación económica del gasto para las subvenciones concedidas que no superen los 1.000,00 euros, se podrá realizar mediante una relación clasificada de los gastos e inversiones de la actividad subvencionada, con identificación del acreedor y del documento, importe, fecha de emisión y de pago.

También se relacionarán los ingresos o subvenciones recibidas por la actividad, con indicación del importe y procedencia. El Ayuntamiento de Reus podrá comprobar, mediante técnicas de muestreo, los justificantes que considere oportunos y que permitan obtener una evidencia sobre la razonabilidad de la aplicación de la subvención.

No se considerará determinar un presupuesto mínimo de la actividad que se pretende subvencionar.

Reus

2024-04-17

El Secretario General por delegación de firma El Jefe de Servicio de Asesoría Jurídica Josep Alberich Forn

ANUNCI

extracte del Decret de 16 d'abril de 2024 de l'Àrea de Projecció de Ciutat, Empresa i Ocupació, Cultura i Relacions Ciutadanes, en el que s'aprova la convocatòria de subvencions per al foment de l'associacionisme i el desenvolupament de projectes de moviment veïnal, i exclusivament la línia 1, de projectes que impulsin les relacions cíviques i l'empoderament del territori, corresponents a l'any 2024.

BDNS(Identif.):755214

De conformitat amb el que preveuen els articles 17.3.by 20.8.a de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, es publica l'extracte de la convocatòria el text complet es pot

consultar a la Base de Dades Nacional de Subvencions (<https://www.infosubvenciones.es/bdnstrans/GE/es/convocatoria/755214>)

Primer: Aprovar la convocatòria per a l'any 2024 per l'atorgament de subvencions per al foment de l'associacionisme i el desenvolupament de projectes de moviment veïnal a la ciutat de Reus de la línia 1 de projectes que impulsin les relacions cíviques i l'empoderament del territori, de conformitat amb les bases aprovades per la Junta de Govern Local en sessió de data 5 de març de 2021.

L'import destinat a la concessió d'aquestes subvencions per a la convocatòria 2024, corresponent a la línia 1, és de 44.000,00 €, ampliables en 2.000,00 €, amb càrrec a la partida 31036-92410-489 del pressupost per a l'any 2024.

Segon: La línia 1 correspon a projectes que impulsin les relacions cíviques i l'empoderament en el territori, i inclou:

Projectes que fomentin l'associacionisme, les relacions socials i veïnals, i la millora de la qualitat associativa.

Projectes adreçats a potenciar el compromís actiu de les persones vinculades a l'associació amb l'objectiu d'empoderar-les i fidelitzar el seu voluntariat.

Projectes que impulsin la incorporació de noves persones del barri a l'entitat per fer-la créixer.

Projectes que contribueixin a crear una comunitat implicada amb els seus veïns i veïnes.

Projectes que fomentin les relacions i col·laboracions amb altres entitats de la ciutat.

Projectes que contribueixin a potenciar valors cívics, d'igualtat i respecte del medi ambient dins el barri.

Tercer: Podran ser beneficiaris d'aquestes subvencions:

Les persones jurídiques sense ànim de lucre de la ciutat que presentin projectes i desenvolupin activitats en els àmbits determinats a la línia 1 de projectes que impulsin les relacions cíviques i l'empoderament del territori.

Quart: Les bases que són d'aplicació s'aprovaren per Junta de Govern Local en sessió duta en data 5 de març de 2021, i es publicaren al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona de data 21 d'abril de 2021 (CVE 2021-03262).

Cinquè: Les sol·licituds es podran presentar en el termini de 20 dies naturals, comptats a partir de l'endemà de la publicació al BOP de Tarragona de l'anunci on es faci públic el corresponent extracte de la convocatòria prevista en el present decret.

Sisè: Els criteris per a l'atorgament de la subvenció es ponderaran segons el següent detall:

Línia 1 Projectes que impulsin les relacions cíviques i l'empoderament del territori

1.- L'impacte del projecte, interès i utilitat social amb un màxim de 25 punts

1.1 - El foment d'activitats inclusives. Accions que promoguin la debilitació dels factors estructurals que generen exclusió social, atendre els col·lectius amb més necessitats i prevenir futures situacions de vulnerabilitat. 5 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

5 Els projectes presentats que de manera explícita manifesten la possibilitat que persones o grups de persones que es troben en situacions de carència, segregació o marginació en el barri on es du a terme, hi puguin participar sense cap condició. Afegit a que la zona on es realitzen les persones que hi viuen tenen unes majors condicions de vulnerabilitat.

4 Projectes presentats que inclouen activitats per a tothom amb la possibilitat que persones o grups de persones que es troben en situacions de carència, segregació o marginació en el barri on es duu a terme hi puguin participar. S'afegeix que la zona on es realitzen hi ha col·lectius que presenten vulnerabilitat.

3 Projectes que si bé algunes de les seves activitats tenen la possibilitat que persones o grups de persones que es troben en situacions de carència, segregació o marginació en el barri hi poden participar, estan més adreçats a col·lectius concrets o bé no tenen població amb necessitats molt específiques.

2 Projectes que en general les seves activitats tenen poca possibilitat que persones o grups de persones que es troben en situacions de carència, segregació o marginació hi puguin participar, estan més adreçats a col·lectius concrets o bé no tenen població amb necessitats específiques.

1 Projectes en els que no hi ha cap acció adreçada a persones amb vulnerabilitat, són molt concrets sense cap activitat en la que s'hi participi directament o els que s'adrecen a col·lectius determinats no vulnerables.

1.2 - La intervenció en l'organització i execució del projecte de més entitats i/o agents socials del barri o de la ciutat. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes que s'executen amb una intervenció directa i compromesa de les persones de l'associació en el seu desenvolupament amb quatre punts bàsics de responsabilitat que són : 1.- L'esforç del grup en la planificació i compliment, 2.- reajustar qualsevol imprevist que pugui sorgir per solucionar-ho entre tots, 3.- Informar a tothom dels canvis o les decisions preses, 4.- establir comissions de treball i responsabilitats compartides

3 Projectes que s'executen en la seva majoria amb una intervenció directa i compromesa de les persones de l'associació en el seu desenvolupament però manca una xarxa nombrosa de responsabilitat compartida per la qual cosa tot recau sobre un grup petit i això fa que de vegades es requereixin serveis de tercers.

2 Projectes executats per l'associació amb una intervenció compromesa de les persones de l'associació en el seu desenvolupament però manca una xarxa de persones voluntàries per la qual cosa tot recau sobre un grup petit i això fa que de vegades es requereixin de molts serveis de tercers.

1 Projectes executats per l'associació amb una intervenció mínima de les persones de l'associació en el seu desenvolupament i manca una xarxa de persones voluntàries i això fa que es requereixin serveis de tercers.

1.3 - La promoció del treball en xarxa i la responsabilitat compartida. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes que contenen accions i activitats en les quals hi participen altres entitats i agents socials, atès que es valoren els beneficis que comporta treballar amb agents vinculats a l'entorn i fora d'ell en quan a recursos, rendiment, satisfacció, qualitat i participació.

3 Projectes que contenen accions i activitats en les quals hi participen altres entitats i agents socials, atès que es valoren els beneficis que comporta treballar amb agents, en aquest cas sol vinculats a l'entorn, en quan a recursos, rendiments, satisfacció, qualitat i participació que si bé són molt positius, no ho són tant si a més s'afegeixen entitats i agents de fora de l'àmbit d'influència.

2 Projectes que contenen poques accions o activitats en les quals hi participen altres entitats i agents socials vinculades o no a l'entorn, per la qual cosa el treball en xarxa és molt poc rellevant.

1 Projecte que les accions que se'n deriven són pròpies i interès i no hi ha cap intervenció ni treball en xarxa.

1.4 - El reforç del funcionament intern i extern de l'associació. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes que en la seva elaboració i execució contribueixen al reforç del funcionament intern i extern de l'associació, intern perquè contribueixen a un treball col·laboratiu entre els i les responsables de l'associació ja que cadascú té una tasca a realitzar i un compromís a desenvolupar i extern perquè tenen en consideració als socis/es, a tota la gent del barri i amb una visió d'atraure públic d'altres llocs aconseguint la visibilització de l'entitat, l'empoderament i el seu reforç com a referent al barri.

3 Projectes que en la seva elaboració i execució tenen accions i activitats que contribueixen al reforç del funcionament intern i extern de l'associació, intern perquè per a la seva realització cal gent voluntària i extern perquè posen els mitjans conjunts reforçant la difusió perquè hi hagi força participació. Amb això aconsegueixen anar tenint més persones vinculades a l'entitat.

2 Projectes que en la seva elaboració i execució tenen accions i activitats que podrien contribuir al reforç del funcionament intern i extern de l'associació però són projectes que es realitzen de manera habitual i es repeteixen amb els mateixos formats cada any, la qual cosa significa que no es realitzen accions novedoses que denotin d'una manera clara uns indicadors de reforç de l'entitat.

1 Projectes que en la seva elaboració i execució tenen alguna acció o activitat que si bé podria contribuir al reforç del funcionament intern i extern de l'associació, ho fa d'una manera molt petita perquè segueixen el mateix model i format que sempre, inclús disminuint l'activitat.

1.5 - La promoció de la participació social: diferents trams d'edat, diferent gènere, nova ciutadania, noves capacitats. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes que promouen explícitament en el seu desenvolupament iniciatives socials que fan que persones de diferents àmbits: social, trams d'edat, gènere, nova ciutadania i noves capacitats tinguin un espai de participació social compartit i puguin gaudir de les activitats que es realitzen. En definitiva que tothom pot participar de totes les activitats sense cap condició prèvia.

3 Projectes que promouen en el seu desenvolupament algunes iniciatives socials que faciliten que persones de diferents àmbits: social, trams d'edat, gènere, nova ciutadania i noves capacitats tinguin algun espai de participació social compartit i puguin gaudir d'algunes de les activitats que es realitzen. No és extensiu a totes les activitats.

2 Projectes que si bé tenen en el seu desenvolupament algunes iniciatives socials que faciliten

que persones de diferents àmbits: social, trams d'edat, gènere, nova ciutadania i noves capacitats tinguin algun espai de participació social compartit, les activitats que presenten són molt concretes, per a col·lectius determinats i és difícil la seva participació.

1 Projectes molt concrets, enfocats en un àmbit molt determinat i que en aquest apartat de valoració no estan oberts a la participació social, malgrat tot es valoren perquè són socialment positius i no excloents.

1.6 - La presentació de projectes innovadors i de projecció futura que tinguin en consideració l'adaptació per tal que siguin accessibles a les persones amb mobilitat reduïda. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projecte innovadors i que incorporen la sostenibilitat i l'eficiència energètica.

3 Projectes presentats que són nous i/o els que en el seu desenvolupament incorporen una gran quantitat d'activitats noves i diferents que requereixen una menció especial ja que no s'havien fet mai i poden esdevenir accions de millora futures en properes edicions.

2 Projectes presentats que tenen la mateixa línia que en edicions anteriors i que en el seu desenvolupament incorporen algunes novetats que els distingeixen dels anteriors.

1 Projectes presentats que són els mateixos que en edicions anteriors i que no presenten cap novetat en les seves activitats i no van alineats amb les línies de novetat i futur.

2.- Viabilitat econòmica i executiva del projecte amb un màxim de 10 punts

2.1 - Aportacions de l'entitat en el projecte (quotes o d'altres fonts de finançament diferents de la subvenció municipal). 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Projectes en què l'Ajuntament hi participa (subvenció sol·licitada/pressupost projecte) per sota del 50% del seu cost.

1 Projectes en què l'Ajuntament hi participa entre el 50% i el 89% del seu cost.

0 Projectes en què l'Ajuntament hi participa entre el 90% i el 100% del seu cost.

2.2 - Nombre de voluntàries i voluntaris vinculats a l'associació i al barri que intervenen en el projecte. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes que han presentat les associacions que davant qualsevol activitat que fan tenen una estructura de treball pròpia formada per persones voluntàries vinculades a l'associació que es distribueixen en grups diferents als quals s'assignen tasques concretes que fan possible que es desenvolupin les activitats del projecte amb una seguretat que tot funcionarà bé i en cas que hi hagi qualsevol incidència tenen les eines humanes necessàries per a donar-li resposta.

3 Projectes que han presentat les associacions que per a la seva realització concreta disposen d'un grup de persones voluntàries vinculades al barri que ajuden en el desenvolupament de les activitats que formen el projecte. Però no tenen estructura consolidada.

2 Projectes que han presentat les associacions que combinen voluntariat amb prestació de serveis externs perquè les persones vinculades a l'associació no poden dur a terme tot el treball ja que no són molt nombroses i hi ha mancances.

1 Projectes que han presentat les associacions que tenen escassetat de voluntariat i en conseqüència quan realitzen les activitats tenen poca gent que hi col·labori i tot recau sobre la junta directiva.

2.3 - Nombre de persones a qui s'adreça l'activitat amb relació a la població, zona de treball, i/o àmbit d'actuació del projecte. 4 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

4 Projectes presentats per les associacions, dels quals totes les activitats, estan obertes a tothom sense cap condició i el nombre de persones que se'n poden beneficiar en relació al nombre de persones que hi viuen o són d'àmbit d'influència proper és molt elevat.

3 Projectes presentats per les associacions que tenen una gran part d'activitats obertes a tothom sense cap condició i el nombre de persones que se'n poden beneficiar en relació al nombre de persones que hi viuen o són d'àmbit d'influència proper és elevat.

2 Els projectes presentats per les associacions que tenen en la seva programació, algunes activitats obertes a tothom sense cap condició i el nombre de persones que se'n poden beneficiar en relació al nombre de persones que hi viuen tenen marge de millora.

1 Projectes presentats que tenen poc marge de participació i/o s'adrecen a una població molt petita en relació a la població del barri.

0 Projectes que no té cap relació ni amb la població ni amb la participació de la gent de la zona d'influència de l'associació.

3.- Implicació i representativitat de l'entitat amb un màxim de 10 punts

3.1 - Impacte de l'entitat a la vida associativa de Reus. 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Si l'entitat participa d'una manera col·laborativa en almenys entre un 100% i un 60% de les activitats i projectes que realitzen les associacions de veïns i altres entitats en els quals se'ls invita a formar-hi part.

1 Si l'entitat participa d'una manera col·laborativa en almenys entre un 59% i 30% de les activitats i projectes que realitzen les associacions de veïns i altres entitats en els quals se'ls invita a formar-hi part.

0 Si l'entitat participa d'una manera col·laborativa entre un 29% i un 0% de les activitats i projectes que realitzen les associacions de veïns i altres entitats en els quals se'ls invita a formar-hi part.

3.2 - Grau de treball col·laboratiu amb l'Ajuntament de Reus: assistència a les reunions de treball, implicació i difusió de campanyes socials, educatives, sostenibles, saludables, igualitàries ... promogudes per l'Ajuntament. 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Si l'entitat ha assistit a les reunions convocades per l'Ajuntament i ha col·laborat en les campanyes que s'han dut a terme als barris entre un 70% i 100%.

1 Si l'entitat ha assistit a les reunions convocades per l'Ajuntament i ha col·laborat en les campanyes que s'han dut a terme als barris entre un 30% i 69%.

0 Si l'entitat ha assistit a les reunions convocades per l'Ajuntament i ha col·laborat en les campanyes que s'han dut a terme als barris entre un 0% i 19%.

3.3 - Nivell de participació de l'associació en l'oferta formativa municipal per a les entitats. 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Si l'entitat ha assistit a les sessions formatives programades entre un 70% i 100%.

1 Si l'entitat ha assistit a les sessions formatives programades entre un 20% i 69%

3.4 - Nombres de socis en relació amb la població, zona de treball, i/o àmbit d'actuació de l'entitat. 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Si l'entitat ha realitzat tot un seguit d'accions per augmentar el seu nombre de socis/es : campanyes de difusió, activitats per donar a conèixer l'entitat, crear espais d'atenció i captació... que els hi han permès augmentar el nombre de persones associades.

1 Si l'entitat ha continuat en la mateixa línia que l'any anterior, sense cap nova iniciativa i per tant ni ha augmentat ni disminuït de manera considerable el seu nombre de socis/es.

0 Si l'entitat ha disminuït l'activitat i per tant el nombre de persones associades o clarament manifesten que no en tenen la puntuació obtinguda és de 0 punts.

3.5 - Grau d'execució i justificació de projectes realitzats l'any anterior. 2 punts

PUNTS DESCRIPCIÓ

2 Projectes justificats entre el 80% i el 100% de l'import total pressupostat .

1 Projectes que justifiquen el 100% de l'import concedit, sense haver justificat coma mínim el 80 % de l'import pressupostat.

0 Projectes que no justifiquen el 100% atorgat.

4.- Altres criteris a valorar amb un màxim de 5 punts

4.1 - El foment de la sostenibilitat i el compromís mediambiental. 1 punt

PUNTS DESCRIPCIÓ

1 Projectes que en totes les festes i actes que fan les associacions de veïns que el residu és zero i no es fa servir res de plàstic, tan sols reciclable o compostable i sempre es fan servir els contenidors adequats.

4.2 - La contribució a la supressió de la bretxa digital. 1 punt

PUNTS DESCRIPCIÓ

1 Projectes de les associacions que mantenen durant tot l'any el suport a les persones que van a l'associació a fer una activitats o simplement a consultar per ajudar a resoldre temes de tràmits digitals, preparen sessions formatives per resoldre dubtes... amb l'objectiu que cada vegada hi hagi menys gent que amb bretxa digital amb el treball del voluntariat i les activitats que se'n deriven dels projectes.

4.3 - El foment de projectes que lluitin contra les desigualtats de les persones, que potenciïn el lideratge femení, o eradiquin la violència de gènere. 1 punt

PUNTS DESCRIPCIÓ

1 Projectes de les associacions que en alguna/es de les activitats i accions que porten a terme realitzen tot un seguit d'accions que visibilitzen la lluita contra les desigualtats de les persones, potencien el lideratge femení i lluiten contra la violència de gènere. Són associacions que

manifesten en el seu dia a dia aquesta sensibilitat i s'interessen per la divulgació de l'empoderament femení.

0 Projectes de les associacions no manifesten en cap de les seves activitats ni accions com a entitat, cap indicador que sigui actiu en la lluita contra les desigualtats de les persones, potenciïn el lideratge femení o lluitin contra la violència de gènere.

4.4 - La promoció d'actes que promocionin la salut. 1 punt

PUNTS DESCRIPCIÓ

1 Tots els projectes presentats són de línia comunitària i associativa i per tant promouen les línies de treball del COMSalut i Salut pública en la que s'afirma que les relacions socials, l'associacionisme i l'activitat en cadascun dels barris milloren la salut de les persones que hi participen.

4.5 - La potenciació de la implicació en el teixit associatiu. 1 punt

PUNTS DESCRIPCIÓ

1 Projectes promoguts per entitats amb una implicació activa en el teixit associatiu de la ciutat i que a més assumeixen responsabilitats cíviques de fer coses junts amb l'objectiu de fomentar la cohesió social, garantir el benestar de la població i ajudar el desenvolupament de la societat.

Les quanties atorgades resultaran d'un sistema de distribució proporcional per punts en funció de les subvencions sol·licitades que compleixin els requisits establerts a les bases i del crèdit disponible. El valor del punt s'estableix atenent al quocient entre el crèdit assignat i el total de punts atorgats i la quantitat a concedir sorgeix d'aplicar aquest valor del punt, pel total de punts de cada projecte, amb el límit de la quantitat sol·licitada en el projecte.

La quantitat atorgada per a cadascun dels projectes, en cas que resti un crèdit sobrant, s'arrodonirà al nombre enter més proper.

Setè: De conformitat amb allò previst als articles 14, 41 i següents de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques, i amb els articles 4.5 i 17 del Reglament municipal de les notificacions i comunicacions per mitjans electrònics, la notificació de les resolucions i qualsevol altre acte dictat en el marc del procediment per a l'eventual concessió o denegació de les subvencions sol·licitades i susceptibles d'ésser notificat als sol·licitants s'efectuarà mitjançant notificació electrònica a l'oficina virtual de la seu electrònica de l'Ajuntament.

Les resolucions que es dictin per a la concessió o denegació de la sol·licituds seran definitives en via administrativa, i contra elles es podrà interposar recurs contenciós administratiu davant els Jutjats del Contenciós Administratiu de Tarragona, en el termini de dos mesos a comptar des del dia següent al de la recepció de la seva notificació.

No obstant això, amb caràcter potestatiu, es podrà interposar recurs previ de reposició davant l'òrgan que hagi dictat l'acte, en el termini d'un mes a comptar de la recepció de la seva notificació.

Vuitè: Les dades de caràcter personal dels interessats passaran a integrar el Fitxer denominat Subvencions de l'Ajuntament de Reus.

Novè: La documentació de la persona interessada susceptible de ser consultada telemàticament a altres administracions públiques (d'acord amb el que disposa l'article 28.2 de la Llei 39/2015), serà la que es determini en la sol·licitud.

Desè: La Comissió d'Estudi i Valoració de les subvencions d'aquesta convocatòria estarà formada per la Sra. Ana Belen Samper Jarque, directora de Centre Cívic, la Sra. Núria Balsells Pàmies, tècnica de l'àmbit comunitari i la Sra. Anna González Alemany, com a coordinadora de la regidoria de Relacions Ciutadanes. Actuarà com a secretària la Sra. Angelina Pellisa Raduà persona de la unitat administrativa de la regidoria delegada de Relacions Ciutadanes.

Onzè: La justificació econòmica de la despesa per a les subvencions concedides que no superin els 1.000,00 euros, es podrà realitzar mitjançant una relació classificada de les despeses i inversions de l'activitat subvencionada, amb identificació del creditor i del document, import, data d'emissió i de pagament.

També es relacionaran els ingressos o subvencions rebudes per l'activitat, amb indicació de l'import i procedència. L'Ajuntament de Reus podrà comprovar, mitjançant tècniques de mostreig, els justificants que consideri oportuns i que permetin obtenir una evidència sobre la raonabilitat de

l'aplicació de la subvenció.

No es considera determinar un pressupost mínim de l'activitat que es pretén subvencionar.

Reus

2024-04-17

El Secretari General per delegació de signatura El Cap de Servei d'Assessoria Jurídica Josep Alberich Forns